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Stimate domnule Președinte,

La data de 6 iulie 2017 Guvernul a adoptat Hotărârea nr. 472 prin care a alocat județului 
Vrancea suma 19.361 mii lei din Fondul de rezervă bugetară la dispoziția Guvernului în 
scopul scoperirii cheluielilor pentru organizarea evenimentului "Centenarul Primului Război 
Mondial - Vrancea eroică - Anul Mărăști, Mărășești, Oituz"

Ulterior organizării evenimentului, pe 9 august 2017, Guvernul a adoptat o altă Hotărâre, nr. 
560, prin care se modifică art. 4 al hotărârii anterioare. Astfel, sumele alocate și rămase 
neutilizate, se vor reflecta în excedentul bugetar al bugetului local și se utilizează în anul 
următor cu aceeași destinație pentru care au fost alocate fondurile.

Vă rog, Domnule Președinte al Consiliului Județean Vrancea, să binevoiți a-mi răspunde la 
următoarea întrebare:

Cum au fost cheltuite efectiv sumele alocate? Vă solicit să-mi prezentați toate 
documentele relevante în acest sens, inclusiv contractele de execuție, și să îmi precizați 
din ce motiv nu au fost utilizate sumele restante până la data de 6 august conform 
anexei din Hotărârea de Guvern nr. 472 din 6 iulie 2017.

Solicit răspuns scris.
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